
 

 

 

 

Schriftelijke Vragen “Verkeersveiligheid - gedragsverandering” 

 

 

Aan het College van B&W van de Gemeente Barendrecht 

 

Barendrecht, 25 september 2018 

 

 

Geacht College,  

 

Verkeersveiligheid is een belangrijk thema. Elke week worden we ermee 

geconfronteerd. Op positieve wijze met goede oplossingen en pilots voor 

problemen. Maar ook nog steeds met schokkende voorbeelden. Het gedrag van 

weggebruikers is hierbij vaak essentieel. Nu de zomervakantie achter ons ligt, 

neemt de verkeersdrukte weer snel toe.  Kinderen gaan van en naar school en ook 

het woon-werkverkeer is weer volop op gang. We stellen daarom graag vragen 

naar aanleiding van twee berichten. Te weten berichten over: 

- Een succesvol experiment in Rotterdam om op relatief simpele en goedkope 

wijze het gedrag van weggebruikers te beïnvloeden ('Roep boe tegen 

spookfietsers'). 

- Een onderzoek van RTL en de Rijksuniversiteit Groningen naar 

verkeersveiligheid rond scholen. Dat onderzoek bevestigd dat 

verkeersveiligheid rond scholen nog steeds te wensen overlaat  

 

 Naar aanleiding hiervan hebben we de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met de berichten/onderzoeken? 

 

2. Is het college bereid te experimenteren met maatregelen om het gedrag 

van weggebruikers rond scholen te beïnvloeden? 

 

3. Ziet het college nut en mogelijkheden om een lokale 

communicatiecampagne op te zetten met betrekking tot verkeersveiligheid 

rond scholen? 

 

Onlangs heeft u de raad geïnformeerd over het onderzoek naar snelheid 

beperkende maatregelen in 30 km zones. 

 

4. Bent u bereid om naast fysieke maatregelen, op onveilige punten ook te 

experimenteren met maatregelen die gedrag beïnvloeden? 
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5. Bent u bereid om dergelijke maatregelen ook toe te passen op onveilige 

fietspaden (met name 1-richtingsfietspaden)? 

 

6. Op welke wijze denkt u tot dergelijke experimenten te komen (proces) en 

op welke momenten wilt u daar de raad over informeren? 

 

 

Wij zien de beantwoording van onze vragen met belangstelling tegemoet. 

 

Namens VVD-Barendrecht 

 

Matthijs van der Welle 


